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V Karolinu proběhlo Evropské diskuzní fórum

Univerzita Karlova ve spolupráci s Francouzským velvyslanectvím zahájila 1. setkání v rámci cyklu přednášek o
budoucnosti Evropské unie. Prvním tématem se stala mezinárodní role EU. Evropské diskuzní fórum vniklo v roce 2001.
Série přednášek vyvrcholí v červnu 2009 zároveň s českým předsednictvím EU. První vystoupila v zaplněné posluchárně
Nicole Gnesotto, ředitelka Institutu bezpečnostních studií EU a jedna z největších odbornic na evropskou bezpečnost
vůbec, následována přednáškou Jiřího Šedivého, náměstka vicepremiéra pro evropské záležitosti.


